
 

 

 

     

 

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Εργασίες σε ΜΕΘ και ΜΑΦ Γενικού Κρατικού Νοσοκομείου Νίκαιας» 

 

Ενημερωθήκαμε από δεκάδες καταγγελίες ασθενών και εργαζομένων πως 

πραγματοποιούνται εργασίες στις δύο μονάδες ΜΑΦ και ΜΕΘ του Γενικού Κρατικού 

Νίκαιας. 

Ειδικότερα, φέρεται να έχουν κατεδαφίσει μέρη των δύο αυτών μονάδων για την 

επέκτασή τους από συγκεκριμένη, μάλιστα, εταιρεία, η οποία γκρεμίζοντας, 

προκάλεσε μεγάλη ζημιά στην ορθοπεδική κλινική, στους χώρους που στεγάζονται 

τα καινούργια δωμάτια των ασθενών.    

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:   

1. Είναι ενήμερος για τις συγκεκριμένες εργασίες; 

2. Αν αυτό ισχύει, με ποια διαδικασία έγινε η ανάθεση στη συγκεκριμένη εταιρεία, 

ποια η προσφορά της και ποιο είναι το κόστος των εργασιών; 

3. Υπήρξε διαγωνισμός για τις εργασίες αυτές; Αν ναι, ποιες εταιρείες 

συμμετείχαν;  

4. Υπάρχει έγγραφη έγκριση του ΔΣ του νοσοκομείου για τα έργα αυτά; 

5. Πότε ξεκίνησαν τα έργα, τι ακριβώς προβλέπεται να γίνει στις μονάδες ΜΕΘ 

και ΜΑΘ και πότε προγραμματίζεται να ολοκληρωθούν;  

6. Υπάρχει σχετική εγκεκριμένη μελέτη για τα συγκεκριμένα έργα σε ΜΕΘ και 

ΜΑΦ; Αν ναι, ποιος την υπογράφει; 

7. Υπάρχουν μελέτες από την εταιρεία που κάνει τα έργα που να διασφαλίζουν 

την ασφάλεια και την υγειονομική προστασία των ασθενών και εργαζομένων 

στο νοσοκομείο κατά την περίοδο των εργασιών; 
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8. Ισχύει, όπως αναφέρουν πολλοί καταγγέλοντες, πως προκλήθηκαν ζημιές 

στην ορθοπεδική κλινική; Τι ακριβώς έχει συμβεί; Ποιος έχει την ευθύνη για τη 

ζημιά αυτή; 

9. Θα αναλάβει το νοσοκομείο την ευθύνη για τον όποιο τραυματισμό ασθενή; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




